



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN COMMERCIAL BANK Date: 29-10-2025 01:32:36 PM Subject: Increasing the company's Capital	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك التجاري الأردني التاريخ: 29-10-2025 01:32:36 PM الموضوع: زيادة رأس المال
JORDAN COMMERCIAL BANK announces that its Board of Directors approved on 29-10-2025 the increase of the company's capital from 120000000 to 130000000 through:	تعلن شركة البنك التجاري الأردني عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 29-10-2025 بالموافقة على زيادة رأس مالها من 120000000 سهم/دينار إلى 130000000 سهم/دينار، وذلك عن طريق:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Public offering The Board of Directors, in its meeting held today, Wednesday, October 29, 2025, decided to convene an Extraordinary General Assembly meeting on Thursday, November 27, 2025, to approve the increase of the bank's capital through a public offering to the bank's shareholders and to amend the Articles of Association and Company's Bylaws, which is subject to the approval of the Central Bank of Jordan and the Companies Control Department.	اكتتاب عرض عام قرر مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد اليوم الاربعاء الموافق 29 تشرين الاول 2025 الدعوة لعقد اجتماع هيئة عامة غير عادية يوم الخميس الموافق 27 تشرين الثاني 2025 للموافقة على زيادة رأس مال البنك عن طريق العرض العام لمساهمي البنك وتعديل عقد التأسيس والنظام الاساسي وهي خاضعة لموافقة البنك المركزي الاردني ودائرة مراقبة الشركات.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: زياد معاينة	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: زياد معاينة
This decision is subject to the company's General Assembly Approval	يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة